
Referat	af	mødeforløb	for	Jeckels	bestyrelse	fra	28.2	2022	til	og	med	formøde	før	generalforsamlingen	
1.4.2022	

Vigdis	opsigelse	med	en	måneds	varsel,	om	aftenen	den	28.2.2022	i	forlængelse	af	bestyrelsesmødet	på	
Charlottehaven,	gav	anledning	til	en	videomøderække	på	Teams,	udover	den	planlagte	besigtigelse	på	
Jeckels	af	de	renoverede	lejligheder,	og	det	planlagte	formøde	før	generalforsamlingen	den	1.4.2022.	

Hertil	kom	en	længere	række	telefonsamtaler	og	email-tråde.	

Teamsmøde	1.3	klokken	21.	

Teamsmøde	22.3	klokken	21.	

Møderne	var	uden	egentlige	dagsordener.		

Fokus	var	primært	på	hotellets	drift,	efter	1.4,	hvor	Vigdis	ikke	længere	ville	være	på	Jeckels,	herunder	
havde	Christina	Westring	og	Flemming	Kragh	Hansen	personalemøde	på	Jeckels	med	deltagelse	af	Vigdis	
fredag	den	4.3.	

Herudover	var	fokus	på	afvikling	af	Vigdis	ansættelsesforhold	efter	direktørkontrakten,	og	med	møde	og	
korrespondance	med	rekrutteringsbureau	i	forbindelse	med	søgning	af	ny	hotelchef.		

Og	endeligt	på	afvikling	af	selve	generalforsamlingen,	dagen	efter	Vigdis	sidste	arbejdsdag.	

Der	blev	indgået	aftale	mellem	bestyrelsen	og	Christina	Westring	om	varetagelse	af	driften	af	Jeckels	fra	1.4	
2022,	og	Vigdis	og	Christina	havde	overlap	de	sidste	uger.	

Fredag	og	lørdag	den	25.	og	26.	marts	mødtes	bestyrelsen	på	Jeckels,	og	foretog	lørdag	formiddag	en	
grundig	gennemgang	og	besigtigelse	af	de	10	nyrenoverede	lejligheder,	og	noterede	sig	bestyrelsens	
holdning	til	udførelsen.	Besigtigelsen	dannede	grundlag	for	den	mundtlige	beretning	på	
generalforsamlingen,	og	der	henvises	til	referatet	deraf.	

Bestyrelsen	gennemgik	projektet	med	forplads,	og	fik	de	sidste	detaljer	aftalt.	

På	et	mere	formelt	bestyrelsesmøde	fredag	aften	den	25.3	drøftedes	driftsmæssige	udfordringer,	
personale,	ansættelse	af	ny	hotelchef	og	afvikling	af	kontrakten	med	Vigdis,	herunder	en	gave	i	form	af	2	
store	valnøddetræer.	

Yderligere	drøftedes	afvikling	af	generalforsamlingen,	herunder	de	stillede	forslag,	indholdet	af	den	
mundtlige	beretning,	referat	af	generalforsamlingen,	nyvalg/kampvalg,	suppleanter	og	besvarelse	af	
spørgsmål	fra	salen.	Formanden	havde	haft	et	telefonmøde	med	dirigenten	om	afvikling,	stemmesedler	
mv.,	så	formalia	ville	være	på	plads.	

En	kort	drøftelse	af	hjemmeside,	forplads	og	øvrige	projekter	blev	der	også	tid	til.		

Teamsmøde	29.3	klokken	20.30	om	ansættelsesforhold	

Fredag	den	1.4	mødtes	bestyrelsen	klokken	13.00	for	de	sidste	drøftelser	med	Kim	Jørgensen	og	dirigenten	
om	afviklingen	af	generalforsamlingen,	og	formøde	med	Elisabeth	Rønn,	som	bestyrelsen	indstillede	valgt	
på	den	ledige	plads.	

	



Peter	Øxenwad	meddelte	den	20.3.2022	bestyrelsen,	at	han	havde	besluttet	ikke	at	genopstille	til	
bestyrtelsen,	og	Peter	deltog	derfor	ikke	i	møder	efter	dette	tidspunkt.	

Referat	Flemming	Kragh	Hansen	27.4.2022	

	


